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Protokół Nr III/2024 

Z III Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu, która odbyła się 

w dniu 28 maja 2024 roku 

w Urzędzie Miejskim w Łowiczu. 

 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 10:12, zakończyła się 14:50. 

 

Ustawowa liczba Radnych - 21 

Obecnych na Sesji               - 21 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad III Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z II Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

4. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Miasta Łowicza 

w 2023 roku. 

5. Przedstawienie Raportu o stanie miasta Łowicza za 2023 rok. 

6. Sprawozdanie z realizacji Strategii Rozwoju Miasta Łowicza na lata 2015-2023 za 2023 

rok. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie od Skarbu 

Państwa darowizny w postaci prawa własności nieruchomości  położonych w Łowiczu 

w obrębach 0001 – Bolimowska, 0008 – Śródmieście i 0005 – Kostka. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa własności 

nieruchomości położonej w Łowiczu, w obrębie 0005 – Kostka. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Łowicza na 

rok 2024. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia delegata na Walne Zebranie 

Członków Stowarzyszenia Powiatów i Gmin Dorzecza Bzury. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych Miasta Łowicza na cele niezwiązane z budową, przebudową, 

remontem, utrzymaniem i ochroną dróg. 

12. Interpelacje i zapytania. 

13. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

14. Sprawy różne. 

15. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej. 

16. Zakończenie obrad III Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie obrad III Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z II Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

4. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Miasta Łowicza 

w 2023 roku. 

5. Przedstawienie Raportu o stanie miasta Łowicza za 2023 rok. 
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6. Sprawozdanie z realizacji Strategii Rozwoju Miasta Łowicza na lata 2015-2023 za 2023 

rok. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie od Skarbu 

Państwa darowizny w postaci prawa własności nieruchomości  położonych w Łowiczu 

w obrębach 0001 – Bolimowska, 0008 – Śródmieście i 0005 – Kostka. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa własności 

nieruchomości położonej w Łowiczu, w obrębie 0005 – Kostka. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Łowicza na 

rok 2024. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia delegata na Walne Zebranie 

Członków Stowarzyszenia Powiatów i Gmin Dorzecza Bzury. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych Miasta Łowicza na cele niezwiązane z budową, przebudową, 

remontem, utrzymaniem i ochroną dróg. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr LXXXV/596/2023 Rady 

Miejskiej w Łowiczu z dnia 21 grudnia 2023 roku w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łowiczu na 2024 rok. 

13. Interpelacje i zapytania. 

14. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

15. Sprawy różne. 

16. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej. 

17. Zakończenie obrad III Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

Ad. 1  

Otwarcia obrad III Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu dokonała Przewodnicząca Rady 

Miejskiej Zofia Wielemborek.  

 

Powitała Burmistrza Miasta pana Mariusza Siewierę, pana Krystiana Cipińskiego Wicestarostę 

Powiatu Łowickiego, panią Agnieszkę Sznicer Sekretarz Miasta, pana Arkadiusza Podsędka 

Skarbnika Miasta, panią mecenas Katarzynę Marat, Naczelników Wydziałów, Dyrektorów 

jednostek organizacyjnych miasta, pracowników Urzędu Miejskiego, przedstawicieli mediów, 

przedstawicieli stowarzyszeń i organizacji pozarządowych. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że na Sesji Rady Miejskiej 

obecnych jest 21 Radnych, wobec czego obrady sesji będą prawomocne. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała, że obrady sesji 

są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania 

obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na portalu posiedzenia.pl/lowicz 

(podstawa prawna: art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym) 

W związku z tym przypomniała o przestrzeganiu zasad ochrony danych osobowych i dóbr 

osobistych, a w szczególności prosiła o nie używanie imion i nazwisk oraz innych danych 

mogących posłużyć do identyfikacji osób, które nie pełnią funkcji publicznych i nie wyraz. 
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Ad. 2. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że proponowany porządek 

obrad III Sesji wraz z projektami uchwał został przesłany wszystkim zaproszonym. 

 

Radny Sebastian Popiel złożył ustny wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały zmieniającej uchwałę nr LXXXV/596/2023 Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 

21 grudnia 2023 roku w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Łowiczu na 2024 rok. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę nr LXXXV/596/2023 Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 21 grudnia 

2023 roku w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Łowiczu na 2024 rok. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Jacek Kłos głosował „za”. 

8. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

9. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że projekt uchwały został 

wprowadzony do porządku obrad. 

 

Pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta złożył wniosek formalny o przerwę w związku 

z uroczystym otwarciem mostu na ul. Mostowej. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek ogłosiła 40 minut przerwy. 

 

Przerwa trwała od godziny 10:19 do godziny 11:03. 

Po przerwie. 

 

Ad. 3  

Protokół z II Sesji został wyłożony w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad.  

Radni innych propozycji oraz uwag nie zgłosili. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że skoro uwag nie 

zgłoszono, protokół został przyjęty bez zmian. 

 

Ad. 4 

Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Miasta Łowicza w 

2023 roku – przedstawili podkom. Marek Pisarek i asp. Robert Pianka. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Robert Wójcik, podkom. Marek Pisarek, asp. Robert Pianka, 

przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek, radny Tomasz Rudnicki, radny Hubert 

Krajewski, radny Tadeusz Żaczek. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Jakub 

Wolski (opinia pozytywna) 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Komisji Jacek Kaźmierski 

(opinia pozytywna) 

(stanowią załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska przyjęła 

Informację o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Miasta Łowicza 

w 2023 roku. 

 

Ad. 5 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała, że Burmistrz do dnia 

31 maja 2023 roku ma obowiązek przedstawić Radzie Miejskiej Raport o stanie gminy za 2023 

rok. Na sesji absolutoryjnej w miesiącu czerwcu 2024 roku będzie przeprowadzona debata 

nad tym raportem. W debacie głos zabierać mogą mieszkańcy, którzy dostarczyli swoje 

zgłoszenie wraz z listą poparcia do dnia 27 maja 2024 roku. Informacja ta przedstawiona była 

na kwietniowej sesji Rady oraz zamieszczona na stronie internetowej miasta i w Biuletynie 

Informacji Publicznej. Do dnia 27 maja 2024 roku nie wpłynęło żadne zgłoszenie 

od mieszkańców.  

 

Raport o stanie gminy Miasto Łowicz za 2023 rok – przedstawił pan Mariusz Siewiera 

Burmistrz Miasta Łowicza. 

(stanowi załącznik) 
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Pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta poinformował, że raport został do radnych 

przesłany mailowo, a jeżeli któryś radny będzie chciał otrzymać raport w wersji papierowej 

może zgłosić się do Biura Rady Miejskiej. 

 

Ad. 6 

Sprawozdanie z realizacji Strategii Rozwoju Miasta Łowicza na lata 2015-2023 za 2023 

rok – przedstawił pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Robert Wójcik, radny Szymon Szaleniec, radny Kamil Górski, 

radny Tomasz Rudnicki, radny Jakub Wolski, radny Tadeusz Żaczek, wiceprzewodniczący 

rady Grzegorz Durka, radny Jacek Kaźmierski, pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta.  

 

Opinię Komisji Społecznej – przedstawiła Przewodnicząca Komisji Katarzyna Tadeusiak 

(opinia pozytywna) 

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawił Przewodniczący Komisji Michał 

Zieliński (opinia pozytywna) 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji  Jakub 

Wolski (opinia pozytywna) 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Komisji Jacek Kaźmierski 

(opinia pozytywna) 

(stanowią załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska 

w Łowiczu przyjęła Sprawozdanie z realizacji Strategii Rozwoju Miasta Łowicza na lata 

2015-2023 za 2023 rok. 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie od Skarbu Państwa darowizny 

w postaci prawa własności nieruchomości  położonych w Łowiczu w obrębach 0001 – 

Bolimowska, 0008 – Śródmieście i 0005 – Kostka – przedstawiła pani Agnieszka Karczewska 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni nie zgłosili pytań, uwag. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił zastępca Przewodniczącego 

Komisji Jacek Kaźmierski (opinia pozytywna). 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Komisji Jacek Kaźmierski 

(opinia pozytywna). 

(stanowią załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie 
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od Skarbu Państwa darowizny w postaci prawa własności nieruchomości  położonych 

w Łowiczu w obrębach 0001 – Bolimowska, 0008 – Śródmieście i 0005 – Kostka. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Jacek Kłos głosował „za”. 

8. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

9. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

UCHWAŁĘ III/12/2024 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa własności nieruchomości 

położonej w Łowiczu, w obrębie 0005 – Kostka – przedstawiła pani Agnieszka Karczewska 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni nie zgłosili pytań, uwag. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Jakub 

Wolski (opinia pozytywna). 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Komisji Jacek Kaźmierski 

(opinia pozytywna). 

(stanowią załącznik) 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

prawa własności nieruchomości położonej w Łowiczu, w obrębie 0005 – Kostka. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Jacek Kłos głosował „za”. 

8. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

9. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 21 „za”, 0 „przeciw”,  „wstrzymujące” 

  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

UCHWAŁĘ III/13/2024 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Łowicza na rok 2024 – 

przedstawił pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Hubert Krajewski, pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta, 

radny Robert Wójcik, przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek, pan Arkadiusz 

Podsędek Skarbnik Miasta. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Jakub 

Wolski (opinia pozytywna). 
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Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Komisji Jacek Kaźmierski 

(opinia pozytywna). 

(stanowią załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Miasta Łowicza na 2024 rok. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Jacek Kłos głosował „za”. 

8. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

9. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

  21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

UCHWAŁĘ III/14/2024 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia delegata na Walne Zebranie Członków 

Stowarzyszenia Powiatów i Gmin Dorzecza Bzury – przedstawiła pani Agnieszka Sznicer 

Sekretarz Miasta. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni nie zgłosili pytań, uwag. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia delegata na Walne 

Zebranie Członków Stowarzyszenia Powiatów i Gmin Dorzecza Bzury. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Jacek Kłos głosował „za”. 

8. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

9. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

UCHWAŁĘ III/15/2024 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 

dróg gminnych Miasta Łowicza na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, 

utrzymaniem i ochroną dróg – przedstawił radny Michał Zieliński przedstawiciel Klubu 

Radnych „Łączy nas Łowicz”. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Tomasz Rudnicki, radny Hubert Krajewski, radny Robert 

Wójcik, przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek, radny Michał Zieliński, radny 

Kamil Górski. 

 

Radny Kamil Górski złożył ustny wniosek o zamknięcie dyskusji. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie wniosku radnego Kamila Górskiego o zamknięcie dyskusji. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „przeciw”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Jacek Kłos głosował „przeciw”. 

8. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

9. Radny Hubert Krajewski głosował „przeciw”. 

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „przeciw”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „przeciw”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „przeciw”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „przeciw”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „przeciw”. 

 

   13 „za”, 8 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska przyjęła 

wniosek większością głosów. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji Jakub 

Wolski (opinia pozytywna).  

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Komisji Jacek Kaźmierski 

(opinia pozytywna). 

(stanowią załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie w sprawie ustalenia wysokości 

stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych Miasta Łowicza na cele 

niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg. 

 

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 
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3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Jacek Kłos głosował „za”. 

8. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

9. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

   19 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujące” 

  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów: 

UCHWAŁĘ III/16/2024 

 

Ad.12 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr LXXXV/596/2023 Rady Miejskiej w Łowiczu 

z dnia 21 grudnia 2023 roku w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Łowiczu na 2024 rok – przedstawił przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Sebastian Popiel.  

(stanowi załącznik) 

 

Radna Grażyna Rosa-Wüstermann złożyła wniosek o wprowadzenie do planu pracy Komisji 

Rewizyjnej w pkt. 3 ppkt 3 Powołanie zespołu kontrolnego celem przeprowadzenia kontroli 

problemowej w Szkole Podstawowej nr 3 w sprawie zasad naboru uczniów oraz w pkt 4 ppkt 

3 Przedstawienie wyników kontroli problemowej w Szkole Podstawowej nr 3 w sprawie zasad 

naboru uczniów. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Sebastian Popiel poprosił o 5 minut przerwy. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek ogłosiła przerwę. 

Przerwa trwała od godziny 12:55 do godziny 13:06. 

Po przerwie. 
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Radna Grażyna Rosa-Wüstermann wniosła poprawkę do złożonego przed przerwą wniosku 

polegającą na przedłużeniu czasu trwania kontroli od 04.06.2024 r. do 30.10.2024 r. w pkt. 3 

ppkt 3 i przeniesieniu punktu Przedstawienie wyników kontroli problemowej w Szkole 

Podstawowej nr 3 w sprawie zasad naboru uczniów na grudzień 2024 r. tj. do pkt. 5 ppkt 2. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie wniosku złożonego przez radną Grażynę Rosę-Wüstermann. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Jacek Kłos głosował „za”. 

8. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

9. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

10. Radny Krzysztof Olko „wstrzymał się” od głosu. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki „wstrzymał się” od głosu. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

   19 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujących” 

  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

wniosek większością głosów. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr LXXXV/596/2023 

Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 21 grudnia 2023 roku w sprawie zatwierdzenia planu 

pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łowiczu na 2024 rok z wnioskiem. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 
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4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Jacek Kłos głosował „za”. 

8. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

9. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

10. Radny Krzysztof Olko „wstrzymał się” od głosu. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

19 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujące” 

  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów: 

UCHWAŁĘ III/17/2024 

 

Ad. 13 

Interpelacje i zapytania  

 

Radna Dorota Chylińska złożyła dwie interpelacje: 

1. w sprawie zmiany znaku drogowego na ul. Nieborowskiej, w części odchodzącej 

od ronda do skrzyżowania z ul. Dworcową, z zakazu zatrzymywania się (B-36) na zakaz 

postoju (B-35) z tabliczką informującą o długości dopuszczalnego postoju do 15 minut 

oraz o przywrócenie na tej części ulicy progu zwalniającego; 

2. w sprawie renowacji i doposażenia placu zabaw znajdującego się przy Orliku na Osiedlu 

Marii Konopnickiej. 

(stanowią załączniki) 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Olko złożył interpelację w sprawie 

opracowania projektu budowlanego bezpiecznej zatoczki parkingowej „kiss and ride” przy 

Szkole Podstawowej nr 4 w Łowiczu, przy ul. Stanisławskiego. 

(stanowi załącznik) 

 

Radny Tomasz Rudnicki w imieniu Klubu Radnych „Koalicja Obywatelska” złożył trzy 

interpelacje:  
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1. w sprawie przywrócenia „Łowickiego Budżetu Obywatelskiego” oraz realizacji 

niewykonanych dotychczas inwestycji; 

2. w sprawie podjęcia przez Burmistrza Miasta Łowicza działań zmierzających 

do likwidacji składowiska odpadów niebezpiecznych, znajdującego się na posesji przy 

ul. Nadbzurzańskiej 11; 

3. w sprawie: 

• przycięcia drzew przy posesji nr 1 na ulicy Pałacowej; 

• przycięcia drzew w parku przy Baszcie Gen. Klickiego (drzewa przy ogrodzeniu 

od strony ul. Klickiego); 

• wycinki 2 uschniętych drzew na ul. Pałacowej (przed posesją na ul. Pałacowej 3 

oraz po prawej stronie przy wjeździe w ul. Pałacową). 

(stanowią załącznik) 

 

Radny Tomasz Rudnicki w imieniu Klubu Radnych „Koalicja Obywatelska” złożył 

zapytanie dotyczące informacji, które ze zwycięskich zadań Łowickiego Budżetu 

Obywatelskiego nie zostały dotychczas zrealizowane i jaki jest obecnie szacowany koszt 

realizacji poszczególnych zadań. 

(stanowi załącznik) 

 

Radny Szymon Szaleniec złożył dwie interpelacje: 

1. w sprawie przeniesienia ławek znajdujących się na końcu ul. Wyzwolenia oraz 

pierwszej ławki na wale od strony mostu w miejsce bardziej potrzebne, tak aby nie było 

zakłócane codzienne życie mieszkańców;   

2. w sprawie podjęcia działań konserwujących i oczyszczających plac zabaw 

na skrzyżowaniu ul. Anieli Chmielińskiej i Andrzeja Cebrowskiego.  

(stanowią załącznik) 

 

Radny Hubert Krajewski w imieniu Klubu Radnych „Łowickie.pl” złożył dwie 

interpelacje:  

1. w sprawie utworzenia parku miejskiego wraz z infrastrukturą towarzyszącą (ławki, 

kosze na śmieci, plac zabaw, urządzenia fitness, monitoring, nasadzenia drzew 

i krzewów itp.) przy ul. Gen. Tadeusza Kutrzeby; 

2. w sprawie opracowania projektu budowy tunelu w ul. Mostowej i znalezienia 

zewnętrznych źródeł sfinansowania tej inwestycji. 

(stanowią załącznik) 

 

Radna Rosa-Wüstermann w imieniu Klubu Radnych „Łowickie.pl” złożyła dwie 

interpelacje: 

1. w sprawie zamontowania zadaszeń nad śmietnikami na os. Dąbrowskiego lub 

przekazania ich w zasoby Łowickiej Spółdzielni Mieszkaniowej; 

2. w sprawie: 

• wyremontowania odcinka przejazdu na os. Dąbrowskiego od ul. Starościńskiej koło 

garaży; 
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• położenia kostki na odcinku wjazdu pomiędzy blokiem nr 1 i nr 2 na osiedlu 

Wł. Broniewskiego. 

(stanowią załącznik) 

 

Radny Michał Zieliński złożył interpelację w sprawie reaktywacji Miejskiej Orkiestry Dętej 

w Łowiczu.  

(stanowi załącznik) 

 

Radny Robert Wójcik w imieniu Klubu Radnych „Łowickie.pl” złożył interpelację 

w sprawie: 

• skoszenia trawy wzdłuż ulicy Cegielnianej i na placu przed dworcem Łowicz 

Przedmieście; 

• uprzątnięcie chodnika i wymiana zepsutych żarówek w lampach ulicznych wzdłuż 

ul. Kutrzeby; 

• montażu progów zwalniających na ulicach: Mariana Krudowskiego i Henryka 

Jordana. 

(stanowi załącznik) 

 

Radny Sebastian Popiel złożył interpelację w sprawie kompleksowego sprawdzenia 

wszystkich miejskich ścieżek rowerowych i podjęcia działań pozwalających na poprawę 

bezpieczeństwa.  

(stanowi załącznik) 

 

Radna Iwona Sokół w imieniu Klubu Radnych „Koalicja Obywatelska” złożyła 

interpelację w sprawie zamontowania wyspowych progów zwalniających na ul. Starorzecze.  

(stanowi załącznik) 

 

Radna Zofia Wielemborek złożyła interpelację w sprawie przeglądu tabliczek z nazwami ulic 

miejskich i ewentualne uzupełnienie brakujących oraz wymianę zniszczonych na nowe.  

(stanowi załącznik) 

 

Ad. 14 

Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między sesjami. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Michał Zieliński, radny Szymon Szaleniec, radny Robert 

Wójcik, radny Tomasz Rudnicki, przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek, 

pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta, wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Grzegorz Durka, 

pan Wojciech Rykowski Specjalista z Wydziału Inwestycji i Remontów. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada przyjęła 

Informację Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 
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Ad. 15 

Sprawy różne.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała, że do 6 czerwca 2024r. 

radni mają obowiązek złożenia oświadczenia majątkowego w związku z rozpoczęciem 

kadencji. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała, że do Rady Miejskiej 

wpłynęły następujące pisma (ze względu na ochronę danych osobowych pisma wysłane drogą 

mailową są zanonimizowane, a radni mają prawo dostępu do tych danych na miejscu w Biurze 

Rady Miejskiej):  

1. wniosek/petycja w sprawie pobierania odcisków palców przy wydawaniu dowodu 

osobistego – przekazane do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji; 

2. zaproszenie na Miejskie Podsumowanie Roku Szkolnego 2023/2024 w dniu 18 czerwca 

2024 r.; 

3. zaproszenie na 4 Złakowskie Boże Ciało. 

(stanowią załącznik) 

 

W sprawach różnych głos zabrali: wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Olko, 

radny Tadeusz Żaczek, radny Szymon Szaleniec, przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia 

Wielemborek, radny Michał Zieliński, radny Tomasz Rudnicki, radny Robert Wójcik, radny 

Sebastian Popiel, radny Hubert Krajewski, radna Katarzyna Tadeusiak, radna Grażyna Rosa-

Wüstermann, wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Grzegorz Durka, radna Dorota Chylińska, 

radny Bogdan Kostrzewa, radny Kamil Górski, radny Lech Aniszewski, pan Mariusz Siewiera 

Burmistrz Miasta, pan Wojciech Rykowski Specjalista z Wydziału Inwestycji i Remontów, 

radny Jakub Wolski. 

 

Poruszone zostały tematy dotyczące: nowo wybudowanego budynku KS „Pelikan”, wymiany 

murawy na orlikach, harmonogramu prac na ul. Konopackiego (budowa parkingu), wymiany 

parkietu w hali OSiR 2, terminu przekazania miastu wiaduktu kolejowego, wykupu działki przy 

ul. Bolimowskiej 9, wprowadzenia bardziej rozbudowanej formy Informacji Burmistrza Miasta 

o działaniach w okresie między sesjami, placu zabaw na ul. Starzyńskiego, podlewania drzew 

zasadzonych przez fundację Prolas przez pracowników Urzędu Miejskiego i jednostek 

podległych, podziękowania za sprawną reakcję na placu zabaw przy ul. Arkadyjskiej, stojaków 

na rowery przy dworcu PKP od strony ul. Napoleońskiej, przepełnionych koszy na śmieci, 

ścinania trawy przy zjeździe ze ścieżki rowerowej na ul. Wyzwolenia, braku szyby 

na przystanku autobusowym między rondami na ul. Bolimowskiej, drzewa przy rondzie 

na ul. Mostowej (czy nadal jest pomnikiem przyrody), podniesienia kostki na posesjach 

na ul. Wyzwolenia (po wykonaniu kanalizacji deszczowej), wprowadzenia podatku od wody 

deszczowej, wprowadzenia Strefy Kibica podczas Mistrzostw Europy w Piłce Nożnej 2024 

(informacje przekazane przez Burmistrza Miasta za pośrednictwem portalu lowiczanin.info), 

zamontowania zadaszenia nad koszami na śmieci na Nowym Rynku, zamontowania 

sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ul. Warszawskiej z ul. Poznańską, konieczności 

powstania nowych przystanków autobusowych na ul. Napoleońskiej, zasad udzielania głosu 
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radnym (jeżeli radny zgłosił się do dyskusji przed złożeniem wniosku o zamknięcie dyskusji), 

telefonu dla taksówkarzy (pl. Stary Rynek), potrzeby doprowadzenia boiska na ul. Czajki 

do stanu używalności, potrzeby zrobienia przejść dla pieszych na ul. Kaliskiej (na zakręcie 

przed wjazdem na rampę), złego stanu asfaltu na rondach na ul. Bolimowskiej (wzmożony ruch 

TiRów), podwyżek w oświacie (czy pracownicy przedszkoli czy szkól podstawowych będą 

pozbawieni dodatków motywacyjnych), utworzenia przejścia dla pieszych na ul. Poznańskiej 

w pobliżu ul. Chełmońskiego, podziękowania za uporządkowanie skweru przy ul. Kutrzeby, 

podziękowania dla Burmistrza i Ochotniczej Straży Pożarnej za pomoc w uporządkowaniu 

placu zabaw na Błoniach, zachowania kultury wypowiedzi podczas obrad sesji, potrzeby 

zrobienia przejścia dla pieszych przy przystanku autobusowym na ul. Armii Krajowej, 

zapewnienia łatwiejszego dostępu dla mieszkańców do transmisji sesji Rady Miejskiej, 

równego traktowania wszystkich radnych, zmiany godziny rozpoczęcia sesji na godzinę 13, 

a komisji na godzinę 15, wniosku o nadanie imienia Krystyny Idzikowskiej rondu 

przy ul. Bolimowskiej, interpelacji z 2021 roku w sprawie nadania ulicy łączącej ul. 1 maja 

i ul. 3 maja nazwy Flagi polskiej, sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ul. Poznańskiej 

i ul. Chełmońskiego, sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ul. Blich z ul. Zamkową, prośby 

mieszkańca o wycięcie krzewów na ul. Łąkowej, terminu odpowiedzi na zapytania, możliwości 

poprowadzenia ścieżki rowerowej do końca ul. Starorzecze, donic na kwiaty na ul. Zduńskiej, 

opłat za śmieci. 

 

Ad. 16 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Grzegorz Durka złożył wniosek o zmianę godziny 

rozpoczynania sesji na godz. 13:00, a komisji na godz. 15:00. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Lech Aniszewski, przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia 

Wielemborek. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie wniosku o rozpoczynanie sesji o godzinie 13:00, a komisji 

o godzinie 15:00. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „przeciw”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski „wstrzymał się” od głosu. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Jacek Kłos głosował „przeciw”. 

8. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

9. Radny Hubert Krajewski głosował „przeciw”. 

10. Radny Krzysztof Olko „wstrzymał się” od głosu. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „przeciw”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „przeciw”. 
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14. Radna Iwona Sokół głosowała „przeciw”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „przeciw”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „przeciw”. 

 

12 „za”, 8 „przeciw”, 1 „wstrzymujący” 

  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska przyjęła 

wniosek większością głosów. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała, że kolejna sesja Rady 

Miejskiej planowana jest w dniu 27 czerwca o godz. 13:00, a terminy komisji zostaną ustalone 

po zakończeniu obrad sesji. 

 

Ad. 17 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek podziękowała za dyskusję i udział 

w obradach. 

 

Na tym zakończono obrady III Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

 

 

Protokołowała 

 

Katarzyna Jóźwiak 

Inspektor 

Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Łowiczu: 

 

Zofia Wielemborek 

 


